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OPLEGNOTITIE  BUURTBUS

Op 17 juli 2018 heeft de voltallige raad ingestemd met een 
motie van Senioren Langedijk en Groen Links, inhoudende 
de volgende verzoeken aan het college:
- onderzoek te doen naar de behoefte in Langedijk naar een 
vorm van publiek vervoer op die plekken in de gemeente 
die nu niet door openbaar vervoer gedekt worden
- de gemeenteraad in het eerste kwartaal van 2019 te 
informeren over de uitkomsten van dit onderzoek
- waar mogelijk de uitkomsten van het onderzoek alvast te 
voorzien van mogelijke oplossingsrichtingen

Wethouder Langedijk heeft gekozen voor een 
samenwerking o.a. met de gemeente Heerhugowaard. Ook 
een eventueel toekomstige uitbreiding van lijnen zal met 
Heerhugowaard worden opgepakt.
De opzet is dat beide gemeenten voordeel moeten hebben 
van een vervangende buslijn die een gedeelte van 
Langedijk verbindt met het station van Heerhugowaard en 
bedrijventerrein Zandhorst en omgekeerd.

Senioren Langedijk is blij met de constatering van het 
college dat de huidige busverbindingen ontoereikend zijn, 
maar vindt de uitvoering te kort door de bocht. Zo wordt 
eventuele uitbreiding van de lijn na de pilot (1 jaar) naar 
andere delen van Langedijk afhankelijk gesteld van het 
succes op de voorliggende lijn naar Heerhugowaard.  
Volgens Senioren Langedijk hebben we het hier over 2 
verschillende doelgroepen van reizigers, beredeneerd 
vanuit Langedijk: 
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-in het geval van de te starten buurtbus: reizigers voor de 
trein en medewerkers/ klanten voor het bedrijventerrein 
Zandhorst
- in het geval van een buurtbus alleen in Langedijk alle 
overige reizigers, waaronder ouderen en mindervaliden voor 
bezoek aan buurthuizen, winkels en overige voorzieningen 
of voor sociale contacten, en hen die overstappen op de 
buurtbus naar Heerhugowaard

Volgens Senioren Langedijk ademt de motie van 17 juli niet 
in de 1e plaats 
een verbinding met Heerhugowaard, maar een ontbreken 
van verbindingen binnen Langedijk zelf, vooral die dorpen/ 
kernen die grotendeels of geheel verstoken zijn van een 
busverbinding: Oudkarspel, Sint Pancras en Koedijk.  

Wij willen een oproep doen aan het college om zonder een 
behoefteonderzoek te doen, want dit geeft toch een 
verkeerd beeld volgens antwoord van de wethouder, een 
buurtbus (vereniging) te onderzoeken c.q. op te zetten, 
waarbij alle kernen van Langedijk en vooral de plaatsen 
waar veel ouderen wonen en buurthuizen/ winkels en 
overige voorzieningen gelegen zijn in dit onderzoek mee te 
nemen.

Dit onderwerp willen we op de agenda laten zetten van een 
forum in april a.s. om zo goed mogelijk, na onderlinge 
discussie, voorbereid te zijn voor het opstellen van een 
motie.
Uiteraard hopen we hierbij op een welwillende opstelling 
van het college of wellicht al vóór het forum iets te horen. 
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De geplande buurtbus naar Heerhugowaard kan gewoon 
doorgang vinden en zou aangesloten kunnen worden op de 
buurtbussen binnen Langedijk.  

Senioren Langedijk, maart 2019

  


